
 XVIIIe bestuur der studievereniging ismus 
Beleidsplan 2018/2019 

 
 

Oost west, ismus best 
 
 
 

 
 
 
Ferdinand Schotman  Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel  Penningmeester 
Famke Veenstra      Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur     Commissaris externe betrekkingen 
 

 



 

Inhoudsopgave 
 
Voorwoord………………………………………………………………………….pagina 2 
 
Visie van het bestuur……………………………………………………………..pagina 3 
 
Ledenbeleid………………………………………………………………………...pagina 4 
 
Promotiebeleid……………………………………………………………………..pagina 7 
 
Commissiebeleid………………………………………………………………...pagina 10 
 
Commissies……………………………………………………………………….pagina 12  
 
Samenwerkingsverbanden……………………………………………………..pagina 17 
 
Sponsoren………………………………………………………………………...pagina 20 
 
Nawoord…………………………………………………………………………...pagina 22 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1 



 

Voorwoord 
 
Beste ismi, 
 
Het belooft weer een gedenkwaardig jaar te worden voor ismus. Op 11 januari 2019 zal               
ismus 17 jaar oud worden, wat de vereniging nog slechts een jaar van de wettelijke               
volwassenheid scheidt. Dit proces van volwassenwording zal komend jaar ook in het beleid             
terugkeren. In dit beleidsplan zal het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus haar visie op              
het aankomende jaar uiteenzetten. Het beleidsplan begint met de visie van het bestuur,             
waarin bondig wordt uitgelegd welke plannen er voor komend jaar zijn. Daarna zal het beleid               
op achtereenvolgens de gebieden van de leden, de promotie, de commissies, de            
samenwerkingsverbanden en de sponsors uitgebreid besproken worden. Vanzelfsprekend        
wordt het beleidsplan afgesloten met het nawoord. 
 
Dit beleidsplan vormt het kader waarbinnen het bestuur de komende twaalf maanden zal             
functioneren. Op deze manier kan er gezamenlijk met de leden weer een geweldig jaar van               
worden gemaakt voor ismus. Het bestuur kijkt uit naar deze wervelstorm! 
 
Met vriendelijke groet,  
  
Het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus,  
  
Ferdinand Schotman Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel Penningmeester 
Famke Veenstra Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur Commissaris externe betrekkingen 
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Visie van het bestuur 
 
ismus is een fijne vereniging, die de studenten politicologie te Nijmegen een hoop te bieden               
heeft op zowel formeel als informeel gebied. De belangrijkste missie voor het aankomende             
jaar zal dan ook het waarborgen en vergroten van de verwelkomende en open sfeer rondom               
ismus zijn. Het bestuur ambieert verder twee belangrijke punten: het verbreden van het             
scala aan activiteiten waarmee het bestuur de leden enthousiast wil maken voor ismus, en              
het versterken van de band tussen ismus en de opleiding, en dan in het bijzonder waar de                 
leden na hun academische carrière met hun tijdens de studie opgedane kennis terecht             
zouden kunnen. Ook de recent in werking getreden wetgeving rondom de privacyrechten, de             
AVG, is binnen dit beleidsplan het vermelden waard. 
 
Met betrekking tot het verbreden van het scala aan activiteiten, zullen de commissies             
aangespoord worden om met vernieuwende en frisse ideeën te komen. Het bestuur zal zelf              
ook bijdragen aan de innovatie van het activiteitenaanbod, onder meer door in            
samenwerking met de alumnikring op zoek te gaan naar alumni die een bedrijfsbezoek bij              
hun huidige werkgever te faciliteren. Daarnaast zal het bestuur zich actief inzetten om             
activiteiten op poten te zetten, die voor de commissies moeilijk te organiseren blijken te zijn. 
 
Op het gebied van de band tussen de opleiding en ismus, is in de eerste plaats goede                 
communicatie tussen beiden van groot belang. Daarom ambieert het bestuur maandelijks te            
overleggen met de twee leiders van de vakgroep, te weten Anna van der Vleuten              
(ad-interim) en Marcel Wissenburg, zodat de vakgroep op de hoogte is van de             
ontwikkelingen binnen ismus. Op het moment heeft dit er al toe geleid dat de vakgroep               
bereid is mee te denken met ismus aangaande welke rol internationalisering binnen onze             
vereniging kan spelen, en op welke manier carrièregerelateerde activiteiten als het           
symposium gesteund kunnen worden door de vakgroep hierbij te betrekken. 
 
AVG 
Sinds 25 mei 2018 is de Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) van kracht.            
Het idee achter de AVG is een betere waarborging van privacyrechten en tegelijkertijd het              
verantwoordelijker maken van allerhande organisaties, waaronder verenigingen zoals ismus.         
De voorgaande secretaris heeft hier al belangrijke stappen in gemaakt, door onder andere             
uit te zoeken in hoeverre ismus afbeeldingen met daarop leden mag gebruiken ter promotie              
en hoe deze te beschermen binnen het ledendeel van de site. Aan de nieuwe secretaris is                
het om te inventariseren hoe ismus verder voldoet aan de AVG en wat hier mogelijk nog in                 
verbeterd zou kunnen worden. 
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Ledenbeleid 
 
Leden zijn van vitaal belang voor ismus. De vereniging ontleent haar bestaan aan een              
behoefte aan samenkomst voor studenten politicologie en inhoudelijke verdieping op het           
aangeboden onderwijsprogramma, waardoor de aanwezigheid en deelname van leden een          
primaire vereiste zijn voor het voortbestaan van ismus. Het is dan ook de taak van het                
bestuur om zowel op de ismuskamer als daarbuiten een enthousiaste houding te hebben,             
om zo met name de eerstejaars studenten warm te maken voor ismus. Het welbekende              
huiskamergevoel van de ismuskamer moet hierin een belangrijke rol spelen, en het bestuur             
hoopt deze traditie het komende jaar dan ook voort te zetten. Daarnaast is het de intentie                
van het bestuur om de spreekwoordelijke drempel van de kamer zo veel mogelijk weg te               
nemen, bijvoorbeeld door proactief op de leden af te stappen.  
 
Voor het bestuur is het belangrijk dat leden zich welkom voelen bij ismus. Het bestuur streeft                
ernaar veel eerstejaars leden enthousiast te maken voor deelname aan een commissie aan             
het begin van het jaar. Het is vervolgens zaak om niet alleen deze ‘actieve’ leden te                
stimuleren activiteiten bij te wonen, maar om ook ten opzichte van leden die hier geen               
behoefte aan hebben een uitnodigende houding te behouden. 
 
Gedurende de eerste weken na de start van het collegejaar ligt de focus van het bestuur                
uiteraard voornamelijk op de nieuwe leden, veelal eerstejaars. Daarnaast is het belangrijk            
ook energie te steken in de andere studiejaren, om enerzijds de actieve leden van afgelopen               
jaar te behouden maar anderzijds ook om hier alles waar mogelijk te doen om nieuwe               
mensen bij ismus te betrekken. 
 
Eerstejaars 
Voor eerstejaars kan ismus, naast de inhoudelijke verdieping op de studie, een sociaal             
netwerk bieden in een nieuwe stad. Het bestuur realiseert zich dat ismus voor nieuwe              
studenten politicologie soms als een besloten groepje kan voelen. Het is dan ook aan het               
bestuur om nieuwe leden welkom te heten en hen het gevoel te geven dat zij ook                
daadwerkelijk welkom zijn. Dit wordt uiteraard vergemakkelijkt wanneer eerstejaars zitting          
nemen in commissies, maar het is belangrijk er ook te zijn voor de groep die in eerste                 
instantie wegblijft van ismus, maar later toch interesse heeft in een actief lidmaatschap. De              
kamer moet een open plek zijn, waar je je ook als nieuw lid fijn moet kunnen voelen. Op het                   
kennismakingsweekend zijn 35 eerstejaars ismi meegegaan, waarvan het bestuur hoopt en           
tracht een zo groot mogelijk deel actief te blijven betrekken bij de vereniging. Dit wil het                
bestuur bewerkstelligen door ook in de weken na het kennismakingsweekend verscheidene           
activiteiten te organiseren waarbij de mogelijkheden tot verdere kennismakings met andere           
leden en de vereniging groot is, zoals borrels en het diner rouler. 
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Tweedejaars 
De introductieweek van verleden collegejaar is succesvol geweest voor ismus. Veel           
eerstejaars namen plaats in een of meerdere commissie(s) en ook op activiteiten waren             
vaak veel verschillende eerstejaars te vinden. Het bestuur hoopt deze leden te kunnen             
behouden. Het bestuur bestaat daarnaast uit vier tweedejaars studenten en één vijfdejaars.            
Dit zorgt ten aanzien van het tweede jaar voor het voordeel dat het sociale contact vorig jaar                 
al gelegd is en het dus relatief eenvoudig is hiermee contact te onderhouden. Veel              
tweedejaars hebben afgelopen jaar bijgedragen aan een commissie, waardoor er veel           
ervaring schuilt in deze groep. Uiteraard is het logisch dat veel van deze leden na hun eerste                 
jaar ook elders betrokken zijn geraakt, maar door het contact dat al bestaat met deze groep                
koestert het bestuur goede hoop dat velen van hen betrokken zullen blijven bij de              
vereniging, al dan niet door het zitting nemen in een commissie of het bijwonen van               
activiteiten. Belangrijk blijft ook om de tweedejaars welkom te heten die verleden jaar weinig              
tot niet betrokken waren. 
 
Derdejaars 
De studenten in het derde jaar van de studie zijn lastig te betrekken bij ismus. Immers, een                 
groot deel studeert een semester in het buitenland of vult zijn of haar tijd in met bijvoorbeeld                 
een stage. Voor deze groep is het goed gebruiken van de sociale media dan ook essentieel.                
Zij moeten zich bij terugkomst in Nijmegen welkom voelen bij ismus, en op de hoogte               
gehouden worden van activiteiten van de vereniging kan daaraan bijdragen. Daarnaast is            
het bestuur van plan een welcome back-etentje te organiseren aan het begin van het tweede               
semester, opdat de teruggekeerde ismi ook in persoon opnieuw kunnen worden           
verwelkomd. Het is echter ook zo dat er één derdejaars vak gegeven wordt in het eerste                
semester, wat voor ons een kans biedt ook hier een collegepraatje te geven. Het bestuur               
weet dat borrels voornamelijk door eerste- en tweedejaars leden bezocht worden. Hoewel            
derdejaars studenten daar uiteraard van harte welkom zijn en uitgenodigd blijven worden, wil             
het bestuur ook kijken naar het organiseren van activiteiten die misschien meer oudere             
leden aanspreekt. Hierbij is bijvoorbeeld te denken aan lezingen. 
 
Ouderejaars 
De studie kent studenten die hun bachelordiploma niet in drie jaar bemachtigen. Er bestaat              
vaak een groot leeftijdsverschil tussen deze studenten en bijvoorbeeld eerstejaars, wat een            
mogelijke barrière in de omgang veroorzaakt. Voor ismus ligt er een mooie rol verscholen in               
het wegnemen hiervan. Het is een van de prioriteiten van het bestuur om ook deze               
studenten een welkom gevoel te blijven geven, gezien ismus bestaat in het belang van alle               
studenten politicologie, ongeacht jaarlaag of leeftijd. Ook voor deze groep geldt dat een             
groot gedeelte niet meer naar borrels gaat. Zij voelen zich eveneens mogelijk meer             
geroepen tot formele activiteiten zoals lezingen of debatavonden. Het heeft prioriteit voor het             
bestuur om ook deze groep, samen met derdejaars en pre-masterstudenten, te blijven            
bedienen met dit soort activiteiten. Hoewel de aantallen leden uit deze groepen vrij gering              
zijn, wil het bestuur haar focus niet teveel leggen op activiteiten als borrels, waar mogelijk               
meer leden uit de jongste twee jaarlagen op af komen. 
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Pre-masterstudenten 
Pre-masterstudenten zijn studenten die vanaf een andere faculteit, dan wel universiteit           
instromen en de bachelor Politicologie in een speciaal eenjarig programma afronden. Met            
deze groep is tijdens de NSM Welcome Day uitgebreid kennis gemaakt. Doordat het bestuur              
hen heeft mogen begeleiden tijdens deze dag, zijn de eerste contacten al gelegd, en het               
gros van deze studenten is inmiddels dan ook lid van ismus. Aangezien het programma van               
pre-masterstudenten opgebouwd is uit zowel tweede- als derdejaarsvakken, zullen zij ook           
door middel van collegepraatjes op de hoogte kunnen worden gehouden van de activiteiten             
van ismus. Uiteraard hoopt het bestuur ook deze groep studenten zoveel mogelijk bij ismus              
te betrekken. Enkele pre-masterstudenten hebben zich ingeschreven voor commissies en          
zijn naar borrels gekomen. Een specifieke pre-masteractiveit is voor het bestuur op dit             
moment niet aan de orde, maar de hoop bestaat dat deze groep zich geroepen voelt tot het                 
bijwonen van lezingen en dergelijke. 
 
Masterstudenten 
De verschillende masterspecialisaties binnen Politicologie herbergen verschillende       
voormalige ismusbestuurders en anderzijds erg actieve leden. Het is dan ook de ambitie van              
het bestuur om ervoor te zorgen dat deze leden de weg naar ismus blijven vinden,               
aangezien hun jarenlange ervaring binnen ismus van grote waarde is. Daarnaast is het dit              
jaar een van de doelen om meer masterstudenten bij de vereniging te betrekken. Aangezien              
één van de vijf bestuursleden zelf masterstudent is, kan er zo een goede band worden               
opgebouwd tussen ismus en de masteropleidingen. Daarnaast is het bestuur van plan een             
masteractiviteit te organiseren, die aan het begin van het tweede semester plaats zal vinden. 
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Promotiebeleid 
 
Promotie dient bij ismus twee doelen: enerzijds het vergroten van de groep actieve leden en               
het vergroten van de opkomst bij activiteiten, en anderzijds het creëren van een goed beeld               
rondom ismus voor organisaties die mogelijk met ismus willen samenwerken. 
 
Collegepraatjes 
Het collegepraatje is een efficiënte manier om in één keer veel mensen binnen een jaarlaag               
te bereiken. Het biedt ruimte om enerzijds een overzicht te bieden van door ismus              
georganiseerde activiteiten in de komende maand, maar anderzijds ook om mensen te            
stimuleren daadwerkelijk deel te nemen aan deze activiteiten. Het is eveneens een goed             
middel om niet-actieve leden te bereiken. 
 
Het streven is om in het begin van elke maand in de colleges van het eerste en tweede jaar                   
een praatje te houden. De derdejaars hebben één vak in het eerste semester, maar in het                
tweede semester zijn meer mogelijkheden tot het houden van collegepraatjes. Uiteraard           
worden collegepraatjes gehouden in zo goed mogelijk overleg met de betrokken docenten. 
 
Facebook 
Facebook is het beste middel om zowel leden als organisaties te voorzien van informatie              
omtrent ismus. De meeste leden zijn lid van dit platform en dat biedt ons de mogelijkheid                
ismus uitgebreid onder de aandacht te brengen en te houden. Ook kent Facebook de              
mogelijkheid evenementen toe te voegen, waardoor mensen met interesse in een activiteit            
automatisch herinnerd worden aan het plaatsvinden van deze activiteit. Daarnaast biedt het            
(potentiële) partners een mogelijkheid om te adverteren.  
 
Heraut 
De Heraut is het politicologische lijfblad van ismus. Het blad komt vijf keer per collegejaar               
uit, en biedt leden een platform om hun schrijftalent te ontwikkelen, alsmede om hun mening               
over politieke gebeurtenissen uiteen te zetten. Voor ismus is de Heraut zinvol door de              
aanwezige mogelijkheden voor het promoten van activiteiten, alsmede het verwerken van           
sponsors.  
 
Instagram 
Instagram is voornamelijk zinvol voor ismus om door middel van foto’s verslag te doen van               
activiteiten. Het is een platform dat blijft groeien, maar waar niet erg veel leden een account                
hebben, in tegenstelling tot Facebook. Het is echter wel een goed middel om posters en               
sfeerimpressies te delen.  
 
ismail 
De ismail leent zich goed als maandelijks middel om alle leden op de hoogte te houden van                 
wat er rondom ismus speelt. De ismail wordt aan het begin van elke maand verstuurd, met                
daarin een korte reflectie op de hoogtepunten van de voorbije maand, alsmede een             
overzicht van de activiteiten van de komende maand. De ismail wordt ook verstuurd naar              
niet-actieve leden, wat het een goed middel maakt in het betrekken van nieuwe leden. Ook               
is de ismail een uitstekend middel om leden op de hoogte te houden die geen lid zijn van                  
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enige sociale media, of via andere wegen niet bereikt worden. Uiteraard bestaat er voor het               
bestuur het streven de ismail interessant genoeg te houden om daadwerkelijk gelezen te             
worden.  
 
 
 
 
LinkedIn 
De LinkedIn van ismus zal in het aankomende jaar voornamelijk worden gebruikt om alumni              
en potentiële partners te bereiken, aangezien dit medium geschikt wordt geacht om deze             
doelgroepen op professionele manier te benaderen. Dit zal enerzijds gebeuren door middel            
van posts op de ismus-pagina en anderzijds door berichten te sturen via de ismus-pagina. 
 
Persoonlijk contact 
Persoonlijk contact is een goede manier om studenten bij ismus te betrekken. Als bestuur is               
het hierbij van belang zo laagdrempelig mogelijk over te komen en om veel aanwezig te zijn                
op de ismuskamer. Veel bestuursleden werken dagelijks op de bestuurskamer en hebben            
daarnaast een eigen kamerdienst. Het is zaak om, wanneer deze werkzaamheden afgerond            
zijn, zoveel als redelijk en mogelijk is in de kamer te verblijven en niet onnodig in de                 
bestuurskamer te blijven hangen. 
 
Posters 
Unit-P zal net als voorgaande jaren verantwoordelijk zijn voor het ontwerpen van de posters              
die gebruikt worden ter promotie van activiteiten. De posters zullen op de ismuskamer             
gehangen worden, alsmede verspreid via de beschikbare sociale media.  
 
Snapchat 
Snapchat is een ludiek medium, met een nog sterkere informele functie dan Instagram. Het              
is een goed medium om op het moment van het plaatsvinden van een activiteit direct visuele                
updates te delen met iedereen die niet aanwezig is, maar mogelijk nog wil komen. Ook is                
het, net als Instagram, erg geschikt om een sfeerimpressie te creëren.  
 
Twitter 
Twitter kent tegenwoordig een wat formeler karakter dan voorheen. Voor ismus is het             
voornamelijk een interessant medium om samenwerkingen met organisaties in te vullen, of            
voor het aankondigen van formele activiteiten en gastsprekers. 
 
Youtube 
Youtube is voornamelijk bruikbaar voor de filmcommissie. Het bestuur heeft hier louter een             
beherende taak, hoewel de video’s gedeeld zullen worden op andere sociale media van             
ismus. 
 
Website 
De website van ismus is door de voorgaande secretaris grondig aangepast. De site heeft nu               
een toonbaar uiterlijk naar de buitenwereld en is overzichtelijk voor leden. De nieuwe             
secretaris zal zich verder verdiepen in de beveiliging van de website, alsmede inventariseren             
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of er vanuit de leden nog zaken ontbreken. Ook wil de nieuwe secretaris de mogelijkheden               
bekijken tot het verhuizen van de website naar een andere hosting. Er bestaan klachten over               
het mailprogramma en tevens lijkt het webhostingpakket redelijk duur voor de wensen van             
ismus.  
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Commissiebeleid 
  
Op het gebied van de commissies zal er niet bijzonder veel veranderen. Het bestuur wil een                
divers aanbod aan activiteiten bewerkstelligen. Hierbij wordt er gemikt op het vinden van een              
goede balans tussen formele en informele activiteiten. Ook is het de doelstelling van het              
bestuur om de formele activiteiten te richten op de verschillende werkvelden waar een ismi              
na afloop van zijn of haar studie in terecht kan komen. In dit kader is het bestuur dan ook                   
van plan enkele bedrijfsbezoeken te doen, bij voorkeur bij bedrijven waar voormalige ismi             
werkzaam zijn, opdat zij kunnen uitleggen hoe zij precies in hun huidige werkveld terecht zijn               
gekomen. Het nader te bespreken alumnibestand zal hierbij van pas komen. 
 
Een verandering die er wel plaats vindt op gebied van de commissies is dat er dit jaar geen                  
internationaliseringscommissie zal zijn. Het is het doel van het bestuur om de taken die de               
internationaliseringscommissie voorheen had, door te spelen naar de andere (met name           
formele) commissies.  
 
Naast de leden zijn de activiteiten wat ismus, ismus maakt. Door middel van activiteiten kan               
ervoor worden gezorgd dat leden zich welkom voelen bij de vereniging. Omdat            
daadwerkelijk elke student politicologie zich moet kunnen vermaken bij ismus wordt er            
gestreefd naar een goede balans tussen formele activiteiten als excursies, lezingen en            
debatten en informele activiteiten als borrels, spelavonden en sportactiviteiten. Om te zorgen            
dat de activiteiten aansluiten bij de behoeften van de leden, worden er commissies             
ingesteld.  
  
Begeleiding commissies en communicatie 
Omdat het zonde is, voor de commissie zelf maar ook voor de leden, als een commissie niet                 
optimaal kan functioneren, zal er dit jaar een streven zijn naar nauw contact met              
voornamelijk de commissaris interne betrekkingen. Zo kan er samen voor gezorgd worden            
dat het functioneren van commissies soepel verloopt, en er het maximale uit het jaar              
gehaald kan worden qua activiteiten. 
 
De commissaris interne betrekkingen zal over het algemeen de commissies begeleiden. Dit            
houdt onder andere in dat na het instellen van de commissies er een nulmeting wordt               
gehouden met de commissaris interne betrekkingen. Hiernaast zal er ook op ongeveer de             
helft van het collegejaar een halfjaarlijkse evaluatie gehouden worden met de voorzitter van             
elke commissie, en natuurlijk een eindevaluatie aan het eind van het jaar.  
 
Logischerwijs zal de communicatie met het bestuur voornamelijk verlopen via de           
commissaris interne betrekkingen. In sommige commissies zal echter de penningmeester          
ook een (grote) rol spelen. Voorbeelden zijn de meerdaagse excursiecommissie, de           
reiscommissie en andere commissies waarbij er sprake is van een groot financieel aspect.  
 
Commissies zullen qua invulling van de activiteiten zoveel mogelijk vrijheid krijgen. Het            
bestuur zal zich via de commissaris interne betrekkingen of eventueel via de            
penningmeester alleen inmengen wanneer de commissie zijn doel voorbij gaat of juist tekort             
schiet.  
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Structuur commissies 
Komend jaar zal bij elke commissie een voorzitter aangesteld worden. Waar nodig zal er ook               
een secretaris en/of penningmeester aangesteld worden. Deze functies zijn namelijk niet           
altijd van belang in iedere commissie; zo is er geen belang bij om een penningmeester in de                 
Filmcommissie aan te stellen, en is bij Unit-P niet alleen een penningmeester, maar ook een               
secretaris onnodig. Wanneer een commissie wel een secretaris heeft, zal hij zijn bestanden             
telkens uploaden of uittypen in het Google Drive-bestand dat de commissaris interne            
betrekkingen maakt en ook deel van uitmaakt. Op deze manier kan de commissaris interne              
betrekkingen altijd een oogje in het zeil houden, ook van een afstand. Verder zal het de taak                 
zijn van de voorzitter om de leiding te nemen over de commissie, wat betekent dat hij of zij                  
de commissievergaderingen zal leiden en plannen. Tenslotte wordt er van de voorzitter            
verwacht aanwezig te zijn bij de Algemene Ledenvergaderingen. Dit wordt van belang            
geacht om de communicatie tussen het bestuur en de commissie, maar ook tussen de              
commissie en de leden te verbeteren. Als de voorzitter onverhoopt niet aanwezig kan zijn bij               
de Algemene Ledenvergadering, zal de commissie worden aangespoord een vervangend          
commissielid te sturen.  
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Commissies 
  
Accessoirecommissie 
Net als voorgaande jaren, zal het streven van de accessoirecommissie gericht zijn op het              
uitbrengen van twee accessoires. De nadruk zal gelegd worden op de behoeften van de              
leden. De accessoires kunnen ook fungeren als promotiemateriaal van de vereniging.           
Teneinde dit jaar de doelstelling van twee accessoires wel te behalen, zal er een strakke               
planning worden gemaakt. Bovendien zal de commissaris interne betrekkingen proactief          
optreden als de commissie desondanks niet op gang dreigt te komen. Er is bewust gekozen               
om de commissie dit jaar relatief klein te houden, met als doel het             
verantwoordelijkheidsgevoel bij de commissieleden en de productiviteit van de commissie          
hoog te houden.  
  
Almanakcommissie 
De almanak speelt elk jaar in de laatste paar weken van het academisch jaar een grote rol                 
onder de leden, aangezien veel van de leden in de almanak staan en hem graag willen                
lezen. Ook dit jaar is de almanak dus onmisbaar. Er zal gestreefd worden naar een strakke                
planning met als doel de almanak, in zijn volledigheid, op tijd af te krijgen. Verder zal er goed                  
contact worden onderhouden met de commissaris interne betrekkingen zodat de gemaakte           
planning zo goed mogelijk nageleefd wordt. Voor de commissieleden zal er een cursus             
InDesign aangeboden worden door het SOFv. Wanneer de hierbij opgedane kennis in de             
loop van het jaar lijkt te zijn weggezakt, tracht het bestuur leden die ervaring hebben met                
InDesign in te schakelen om de kennis van de commissieleden op te frissen. 
  
Feestcommissie 
De feestcommissie is een belangrijk onderdeel van de vereniging. Niet alleen geven de             
activiteiten georganiseerd door de feestcommissie de ismi ontspanning tussen de serieuze           
aspecten van het studentenleven, ook geeft het ze de kans om hun mede-ismi te leren               
kennen, of op een andere manier te leren kennen dan in de collegebanken of op de                
ismuskamer. De commissie zal de kans krijgen om activiteiten te organiseren in de brede zin               
van het woord ‘feest’. Dat betekent dat het bestuur de commissie aanmoedigt hun creativiteit              
te gebruiken op het gebied van activiteiten die te plaatsen zijn onder de categorie ‘feest of                
‘borrel’’. Een voorbeeld hiervan is een cantus. Net als voorgaande jaren zal de             
feestcommissie gaan over het ismusgala. De commissie heeft de vrijheid zelf te bepalen hoe              
de invulling van het gala, waaronder de locatie, eruit komt te zien. 
  
Filmcommissie 
Afgelopen jaar is de filmcommissie opgericht. Dit heeft een succesvol filmpje opgeleverd dat             
bij veel leden de lachspieren heeft geprikkeld. Echter bleek het lastig om verder een goede               
invulling te geven aan de commissie omdat deze geheel nieuw was en er nog geen               
richtlijnen bestonden. Toch krijgt de filmcommissie dit jaar nog een kans. Het bestuur zal              
aan het eind van het jaar evalueren of het voortbestaan van de filmcommissie van              
toegevoegde waarde is voor de vereniging. Om de productiviteit te verhogen streeft het             
bestuur naar duidelijke doelen aan het begin van het jaar, en duidelijkheid over hoe de               
commissie deze doelen zal volbrengen. Ook ligt er het idee om in gesprek te gaan met de                 
succesvolle filmcommissies van andere verenigingen als Mundus, om ervaringen en advies           
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uit te wisselen. De commissieleden zullen weer gebruik kunnen maken van de ismuscamera             
en het monteerprogramma Adobe Premiere Pro. Er zal bij de nulmeting van de             
filmcommissie gepeild worden in hoeverre er belangstelling is voor een eventuele cursus            
voor het monteerprogramma. Er zal geïnformeerd worden binnen ismus en andere           
verenigingen of er iemand is die een dergelijke cursus zou kunnen geven.  
 
Formele activiteitencommissie 
De formele activiteitencommissie gaat over alle activiteiten die aanspreken tot de           
leergierigheid van de leden. Zo organiseert deze commissie excursies naar steden en            
politieke instituties of organisaties, en lezingen op locatie (dus niet op de Radboud             
Universiteit). Met het oog op het balanceren van de formele en informele kant van ismus,               
wordt er dit jaar ook gestreefd naar het organiseren van meer carrièregerichte activiteiten,             
zoals het bezoeken van bedrijven waar je als afgestudeerd politicoloog terecht kunt. Verder             
heeft de formele activiteitencommissie de ruimte om te beschikken over het geld dat in de               
begroting gereserveerd is voor internationalisering. Hierbij kan gedacht worden aan een           
formele excursie naar een stad buiten Nederland. 
  
Informele activiteitencommissie 
De informele activiteitencommissie houdt zich bezig met het organiseren van activiteiten die            
niet te plaatsen zijn onder het kopje ‘formeel’ of ‘feest’. De informele activiteitencommissie is              
een commissie met een hoop vrijheid, omdat zij met hun activiteiten alle kanten op kunnen               
gaan. De commissie kan hierbij denken aan activiteiten als spelletjesavonden, speurtochten,           
filmavonden, et cetera. Het bestuur zal de commissie echter wel meegeven om te kijken              
naar wat de mogelijkheden zijn voor een eventuele liftwedstrijd, aangezien daar vanuit de             
vereniging veel geluiden over zijn. Daarnaast zal er komend jaar wederom een moordspel             
worden georganiseerd door de informele activiteitencommissie.  
  
Introductiecommissie 
Afgelopen jaar is er geprobeerd de introductiecommissie nieuw leven in te blazen. Ondanks             
dat dit niet gelukt is, wil het bestuur deze commissie nogmaals een kans geven. Een               
introductiecommissie is een mooie mogelijkheid voor leden die op een andere manier deel             
willen uitmaken van de introductieweek dan het zijn van intro-ouder. Het is een geschikte              
commissie voor ismi die het leuk vinden om activiteiten te organiseren voor eventuele             
nieuwe leden. Hiernaast geeft het het komend kandidaatsbestuur meer tijd om de            
aankomende eerstejaars te leren kennen, aangezien zij dan minder tijd kwijt zijn aan het              
organiseren van activiteiten. Door een commissie in te stellen kan er meer tijd worden              
gestoken in de organisatie van de introductieweek, wat ismus vanaf het begin in een beter               
daglicht kan zetten onder de aankomende eerstejaars. Tevens kan dit wellicht zorgen voor             
meer nieuwe actieve leden voor de vereniging. De commissie zal halverwege het jaar van              
start gaan.  
 
De commissie zal onder andere aan de slag gaan met de opleidingsdag die elk jaar               
plaatsvindt. Daarnaast kan de commissie ook aan de slag met de extra vrije avond die ismus                
ter beschikking heeft gekregen doordat de CampusCantus, die voorheen doordeweeks          
plaatsvond, zich heeft verplaatst naar het festival dat sinds afgelopen introductieweek in het             
weekend wordt georganiseerd. Ook kan de introductiecommissie aan de slag gaan met een             
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eventuele activiteit op het introductiefestival, mocht daar ruimte voor gemaakt zijn door de             
organisatie.  
  
Kennismakingsweekendcommissie 
De kennismakingsweekendcommissie gaat pas op ongeveer de helft van het jaar van start.             
Deze commissie is samen met de introductiecommissie de enige commissie die niet            
gebonden is aan het collegejaar. Dit betekent dat de kennismakingsweekendcommissie het           
kennismakingsweekend van volgend jaar zal organiseren. Binnen de looptijd van deze           
commissie vindt er een bestuurswissel plaats. Het bestuur heeft ervoor gekozen dat zodra             
het kandidaatsbestuur bekend is, zij zo snel mogelijk in contact worden gebracht met de              
kennismakingsweekendcommissie. Dit wordt van belang geacht, omdat het boekjaar van de           
volgende penningmeester al is begonnen als het kennismakingsweekend volgend jaar          
plaatsvindt. Er wordt echter ook goed contact gehouden met de huidige penningmeester,            
omdat sommige uitgaven wel al in haar boekjaar worden gedaan. Bij welk bestuur de              
verantwoordelijkheid over het weekend komt te liggen zal afhangen van wanneer de            
bestuurswissel plaats zal vinden; dus of het kandidaatsbestuur tegen die tijd nog steeds             
kandidaatsbestuur is of al huidig bestuur is. 
 
Dit jaar wordt de derde keer dat de kennismakingsweekendcommissie bestaat. Net als bij de              
accessoirecommissie kiest het bestuur ervoor om de commissie relatief klein te houden, om             
zo het verantwoordelijkheidsgevoel en de productiviteit van de commissieleden hoog te           
houden. Daarnaast bevordert dit ook de onderlinge communicatie. 
  
Lezing- en debatcommissie 
De lezing- en debatcommissie zal dit jaar wederom zorgen voor lezingen die niet op locatie               
plaatsvinden, maar juist op de Radboud Universiteit zelf. Er zal voldoende ruimte worden             
gegeven in de jaarplanning, zodat de commissie genoeg mogelijkheden heeft om           
actualiteiten- en grote namenlezingen te organiseren. Naast lezingen organiseren is de           
commissie ook verantwoordelijk voor het organiseren van debatten. Er zal aan de hand van              
de opkomst en het enthousiasme rondom het jaarlijke BOW-ismusdebat besloten worden of            
er verderop in het jaar meer debatten zullen volgen. 
  
Meerdaagse excursiecommissie 
De meerdaagse excursiecommissie is verantwoordelijk voor het organiseren van een          
buitenlandse reis van enkel een paar dagen. Tijdens de meerdaagse excursie staan            
informele en culturele activiteiten centraal. Het bestuur zal de commissie echter meegeven            
dat er ook belang wordt gehecht aan het organiseren van formele activiteiten op de excursie,               
zodat de meerdaagse excursie niet alleen van informeel maar ook van formeel karakter zal              
zijn; het is tenslotte een studiereis. Omdat de excursie maar een paar dagen bevat, is de                
drempel laag voor nieuwe leden om te ervaren of een reis met ismus hen bevalt. 
 
Bij het organiseren en begeleiden van de reis komt veel verantwoordelijkheid kijken op het              
gebied van geld, maar ook op het gebied van het in goede banen leiden van de reis en het                   
begeleiden van een grote groep leden in het buitenland. Er zal bij deze commissie erg nauw                
contact worden gehouden met de penningmeester, gezien het financiële aspect van de            
meerdaagse excursie.  
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PiP-commissie 
De PiP-commissie wordt samengesteld uit acht leden van de vier verschillende verenigingen            
binnen het Platform voor Politicologen, waarbij elke vereniging dus twee commissieleden           
aanlevert. Deze commissie is verantwoordelijk voor het jaarlijkse Politics in          
Perspective-Congress, dat dit jaar in Utrecht georganiseerd zal worden. De PiP-commissie           
zal dit jaar onder leiding staan van de voorzitter van het SPiL. De voorzitter van ismus zal                 
eens per maand samen gaan zitten met de commissieleden die ismus aanlevert, met als              
doel goede communicatie te behouden tussen het bestuur en de commissie. Aangezien de             
voorzitter ook in het PvP zit, is dit de gemakkelijkste manier van communicatie. 
  
Reiscommissie 
De reiscommissie is elk jaar weer verantwoordelijk voor het organiseren van de grote reis,              
die plaats zal vinden in de meivakantie. De bestemming van deze reis is vaak wat verder                
weg dan de bestemming van de meerdaagse excursie, en ook duurt de grote reis langer.               
Tijdens de reis zal er afwisseling plaatsvinden van formele en informele activiteiten, geheel             
verzorgd door de commissie. 
 
Bij de reis is er, net als bij de meerdaagse excursie, sprake van grote verantwoordelijkheid               
op het gebied van geld en dus ook het begeleiden van een grote groep leden in het                 
buitenland. Hierom zal naast de commissaris interne betrekkingen ook de penningmeester           
van het bestuur nauw betrokken zijn bij het proces van het organiseren van de reis. Daarbij                
zal de commissaris interne betrekkingen vooral betrokken zijn bij de vormgeving van het             
programma, terwijl de penningmeester contact zal onderhouden met de commissie omtrent           
de bekostiging van de reis. 
 
Sportcommissie 
Er zijn tal van redenen op te noemen waarom sporten belangrijk is, maar bovenal is sporten                
ook gewoon heel erg leuk. Door te sporten kun je op een andere manier dan bijvoorbeeld                
feesten of borrelen ontspanning vinden en even afstand nemen van de formele kant van het               
studeren. Komend jaar zal er genoeg ruimte in de jaarplanning gemaakt worden om de              
sportcommissie vrijheid te geven leuke, sportieve activiteiten te organiseren om plezier te            
maken, en leden elkaar op een andere manier te laten leren kennen. 
 
Statutencommissie 
Tijdens de jaarvergadering heeft de alv ingestemd met de motie voor het oprichten van een               
statutencommissie. Bij de beleidsvergadering, waar ook dit beleidsplan besproken zal          
worden, is er ruimte gemaakt voor de stemprocedure omtrent de samenstelling van de             
statutencommissie. Na de verkiezing van de statutencommissie zal het bestuur deze           
commissie zelfstandig te werk laten gaan, aangezien het net als de kascontrolecommissie            
een door de ALV aangestelde commissie betreft. 
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Symposiumcommissie 
De Symposiumcommissie is verantwoordelijk voor het organiseren van het jaarlijkse          
symposium. Deze dagvullende activiteit staat geheel in het teken van beroepsoriëntatie.           
Door middel van onder meer lezingen, workshops en CV-checks kunnen de aanwezige ismi             
zich voorbereiden op hun leven na afloop van hun studietijd. Daarnaast is het symposium              
ook een uitstekende gelegenheid voor ismi om in contact te komen met politicologisch             
relevante bedrijven, waarbij zij bijvoorbeeld in de toekomst stage zouden kunnen lopen.            
Teneinde op zowel kwalitatief als kwantitatief gebied een succes van het symposium te             
maken, is er op dit moment intensief contact met de vakgroep om een oplossing te zoeken                
voor het toegankelijker maken van het symposium. Zodra hier concrete uitkomsten van zijn,             
zullen deze aan de ALV meegedeeld worden.  
  
Unit-P 
Unit-P is dit jaar weer, ten behoeve van promotie, verantwoordelijk voor het verzorgen van              
posters over de ismusactiviteiten voor op de kamer, maar ook voor op de site. Belangrijk is                
het om Unit-P ver voor een activiteit te voorzien van de benodigde informatie over een               
activiteit, zodat er voor elk evenement op tijd een poster beschikbaar is. Voor deze              
commissieleden wordt er een Adobe Photoshop- en InDesign-cursus aangeboden.  
 
Heraut 
De Heraut is een bijzondere commissie, aangezien deze niet direct onder het bestuur valt.              
De redactie van de Heraut heeft veel eigen bevoegdheden; zo is het de taak van de                
hoofdredacteuren om een redactie samen te stellen. De band tussen het bestuur en de              
redactie van de Heraut is goed, mede omdat de secretaris tevens redactielid van de Heraut               
is.  
 
Voor dit collegejaar ambiëren de hoofdredacteuren van de Heraut drie belangrijke punten.            
De opmaak van het blad moet op een strakke en professionele manier verzorgd worden, er               
moet een duidelijke balans tussen formele en informele artikelen zijn, en er wordt getracht              
om de kwaliteit van de formele artikelen te verhogen. Hierbij zal er onder meer worden               
ingezet op interviews met politiek relevante individuen. Het bestuur zal ook reflecteren over             
het functioneren van de Heraut. 
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Samenwerkingsverbanden 
 

Wat betreft de samenwerkingsverbanden zal vooral de band met de alumnikring dit jaar van              
groot belang zijn. Er ligt namelijk van de kant van het bestuur het plan om in samenwerking                 
met de alumnikring een alumnibestand te ontwikkelen, dat zeer nuttig zal zijn voor onder              
meer de eerder genoemde bedrijfsbezoeken. Daarnaast zal ook de band met het Platform             
voor Politicologen (PvP) onderhouden worden, onder meer omdat de tweede jaarlijkse           
activiteit van het PvP (naast het PiP-Congress) dit jaar in Nijmegen gehouden zal worden.              
Door hier actieve inzet voor te tonen, hoopt het bestuur van deze activiteit een groot succes                
te maken.  
 
Alumnikring Politicologie 
De Alumnikring Politicologie zet zich in voor de alumni van onze opleiding. Jaarlijks worden              
er op verschillende locaties in het land verschillende activiteiten georganiseerd voor de            
alumni. Het bestuur van de alumnikring is vijfkoppig; vier permanente leden en één             
studentlid, te weten de voorzitter van ismus. Dit jaar vormt de alumnikring een belangrijk              
deel van de externe contacten van ismus. Namelijk ligt er vanuit het bestuur het plan om in                 
samenwerking met de alumnikring een alumnibestand op te stellen. Dit alumnibestand zal            
gebruikt worden om de ismi te informeren op welke verschillende arbeidsterreinen zij later             
eventueel terecht kunnen komen, en welke stages en studierichtingen hierbij van pas            
kunnen komen. Ook is het de ambitie van het bestuur om de banden met de alumnikring aan                 
te halen, om op die manier eventueel één of meerdere activiteiten te organiseren. Deze              
activiteiten zullen gericht zijn op het verbreden van het toekomstperspectief van de ismi, in              
het kader van de formalisering van het activiteitenbeleid. Het tot stand komen van het              
alumnibestand ligt echter niet volledig in de handen van het bestuur; dit dient te gebeuren in                
overleg met de alumnikring, wat nog plaats moet vinden. 
 
Groot feest 
Sinds het einde van het afgelopen collegejaar bestaat er een samenwerking tussen maar             
liefst acht verschillende studieverenigingen (te weten ismus, Mundus, BOW, de ESV, den            
GWS, Umoja, Mycelium en Postelein), met als doel in het derde semester van dit collegejaar               
een gezamenlijk feest te organiseren. Deze samenwerking is tot stand gekomen om het             
wegvallen van verschillende Management Madness-feesten op te vangen. Op het moment           
van schrijven is de precieze datum en invulling van het feest nog niet helemaal duidelijk. Wel                
moet opgemerkt worden dat er ingezet zal worden op thema’s als studentenwelzijn,            
duurzaamheid en internationalisering in de vormgeving van het feest, teneinde ook           
StudentLife bij de organisatie te betrekken. De voorzitter van ismus neemt op dit moment al               
plaats in dit overleg, en zal deze rol ook tijdens de verdere ontwikkeling van het feest blijven                 
vervullen. 
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Internationalisering 
Aangezien ismus afgelopen collegejaar uit de International Association for Political Science           
Students, kortweg IAPSS, is gestapt, zal er dit jaar gekeken worden naar andere             
mogelijkheden voor internationalisering. Bijvoorbeeld zal er dit jaar door de formele           
activiteitencommissie op worden ingezet om een eendaagse excursie naar het buitenland te            
organiseren. Daarnaast is het bestuur van plan een brainstormsessie te organiseren,           
teneinde ideeën uit te wisselen met de leden aangaande welke opties er op het gebied van                
internationalisering zijn. Deze brainstormsessie zal op korte termijn plaatsvinden. Op deze           
manier hoopt het bestuur tot een nieuwe invulling van de internationalisering te komen, waar              
de leden ook achter staan. Hierbij speelt de mening van de vakgroep, die ontevreden is over                
de uittreding van ismus uit het IAPSS, ook een rol. Namelijk zal op deze brainstormsessie               
ook een lid van de vakgroep aanwezig zijn, opdat deze mening ook gehoord wordt. 
 
NKWP 
De Nederlandse Kring voor Wetenschap Politicologie is de beroepsvereniging voor onze           
studierichting. Naast de uitgave van het blad Acta Politica, is het NKWP verantwoordelijk             
voor het jaarlijkse Politicologenetmaal. Het NKWP is een platform dat politicologen in de             
gelegenheid stelt om in contact te komen met collega’s en onderling bijvoorbeeld ideeën en              
publicaties uit te wisselen. Het contact tussen ismus en het NKWP zal met name via het PvP                 
lopen, aangezien het NKWP een belangrijke ondersteunende partner van het PvP is. 
 
PVP 
Het Platform voor Politicologen, kortweg PvP, is een samenwerkingsverband tussen de           
verschillende studieverenigingen Politicologie die Nederland rijk is. Dit zijn, naast ismus, het            
Leidse SPiL en de Amsterdamse verenigingen Machiavelli en EOS, waarbij moet worden            
opgemerkt dat EOS een faculteitsvereniging is die jaarlijks één bestuurslid naar het PvP             
afvaardigt. De voorzitter van ismus zal dit jaar binnen het PvP dezelfde functie bekleden. Het               
PiP-Congress zal dit jaar op een centrale locatie plaatsvinden, namelijk in Utrecht. De             
voorzitter zal zich binnen het PvP sterk inzetten voor de organisatie, en daarnaast zal het               
bestuur trachten zoveel mogelijk ismi enthousiast te maken voor het congres. De tweede             
jaarlijkse PvP-activiteit, een van informele aard, zal dit jaar in Nijmegen worden gehouden.             
Binnen het PvP heeft de voorzitter de taak deze activiteit vorm te geven. Het bestuur zal zich                 
inspannen om ook deze activiteit tot een succes te maken. 
 
SOFv 
Het SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen, kortweg SOFv, is een overkoepelende        
organisatie gericht op het behartigen van de belangen van de studieverenigingen van de             
Radboud Universiteit. De politiek commissaris van het SOFv neemt bovendien plaats in de             
vergaderingen van de Universitaire Studentenraad. Tijdens de algemene        
ledenvergaderingen van het SOFv, die eens per vijf weken plaatsvinden, worden de            
studieverenigingen op de hoogte gesteld van de ontwikkelingen binnen de USR, en kunnen             
er bovendien nieuwe initiatieven worden aangedragen. Ook bieden de vergaderingen de           
mogelijkheid om ideeën uit te wisselen met andere studieverenigingen. De band tussen            
ismus en het SOFv is altijd goed geweest; het bestuur verwacht dat dit jaar hier geen                
uitzondering op zal vormen. Namelijk is de huidige secretaris van het SOFv een ismi, wat de                
onderlinge relatie zeker ten goede zal komen. 
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SVM 
De Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen zijn, naast ismus,        
studieverenigingen Mundus, BOW, de ESV en Synergy. Deze samenwerking is voornamelijk           
gericht op het gezamenlijk organiseren van de Management Madness-feesten, alsmede de           
introductieweek voor de Faculteit der Managementwetenschappen. Dit jaar zullen er vier van            
zulke feesten georganiseerd worden, dit is zo besloten tijdens overleg met alle verenigingen.             
Daarom zal er dit jaar wederom een BiEM-feest worden gehouden, waarbij met Biem BOW,              
ismus, de ESV en Mundus bedoeld worden. Naast het organiseren van deze activiteiten is              
het de ambitie van het bestuur om de SVM te gebruiken om de banden tussen de                
lidverenigingen aan te halen, aangezien deze van pas kunnen komen bij zowel de             
gezamenlijke activiteiten als daarbuiten. Overigens zal de commissaris externe betrekkingen          
wederom de afgevaardigde van ismus zijn voor het bestuur van SVM. 
 
VVA 
De Vrienden Van Aquino zijn de studieverenigingen Mundus, BOW, de ESV, Synergy,            
Mycelium, Umoja, JFV, de GWS en uiteraard ismus. Dit samenwerkingsverband  
is vooral gericht op het bouwen van een band tussen de besturen van de verschillende               
verenigingen. Aan de hand van onder meer onderlinge borrels 
zal hier ook dit jaar aan worden gewerkt, teneinde eventueel een gezamenlijke activiteit te              
organiseren. 
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Sponsoren 
 
In het komende jaar zal de commissaris externe betrekkingen het contact met de sponsoren              
behouden en op zoek gaan naar nieuwe sponsoren voor ismus. Omdat er inmiddels al              
nieuwe sponsoren zijn geworven en een deel van de huidige sponsoren voor volgend jaar              
ook al weer vastgelegd is, komt het begrootte sponsorbedrag dit jaar neer op €1600. Er zal                
naartoe worden gewerkt om de huidige sponsoren in de periode van september tot en met               
november vast te leggen voor het nieuwe jaar, zodat er genoeg tijd is om nieuwe sponsoren                
te strikken.  
 
Met betrekking tot het werven van nieuwe sponsoren zal er worden geprobeerd om toegang              
te krijgen tot het alumnibestand van de alumnikring van ismus. Dit zal uiteraard in              
samenspraak worden gedaan met het bestuur van de alumnikring, en er wordt naar             
gestreefd om dit bij de volgende vergadering van het bestuur van de alumnikring rond te               
krijgen. Daarnaast kan er komend jaar weer gebruik worden gemaakt van de LinkedIn van              
ismus om bedrijven en individuen te benaderen. Via deze kanalen hoopt de commissaris             
externe betrekkingen alumni te bereiken die na hun studie bij (consultancy) bedrijven terecht             
zijn gekomen, om deze te kunnen benaderen voor een mogelijke samenwerking. 
 
Wat betreft de acquisitiecommissie kiest het bestuur ervoor om deze dit jaar niet aan te               
stellen. Hier wordt voor gekozen omdat het in de afgelopen jaren is gebleken dat een               
acquisitiecommissie lang kan doen over het sluiten van nieuwe deals voor de membercard             
en de commissaris externe betrekkingen zodoende zelf de deals voor de membercard vindt. 
 
Stamkroeg 
Wat betreft de stamkroeg van ismus is ervoor gekozen om Café Lenthe te behouden als               
stamkroeg. Dit is besloten vanwege de ruime beschikbaarheid van Café Lenthe voor het             
organiseren van activiteiten en het karakter van de kroeg. Bovendien is er reeds overlegd              
met de eigenaren, en zal er naartoe worden gewerkt om duidelijke afspraken te maken              
betreft het reserveren van de kroeg voor een borrel of andere activiteit en het daarbij               
aanwezig zijn van de herendisputen die Café Lenthe ook als stamkroeg hebben. Daarnaast             
is er afgelopen jaar afgesproken dat er tijdens activiteiten van ismus niet meer binnen              
gerookt zal worden door gasten van de kroeg.  
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Membercard 
Komend jaar zal de membercard nog meer toegespitst worden op de behoeften van de              
leden van ismus. Hoewel dit afgelopen jaar al gedeeltelijk is gebeurd door bijvoorbeeld de              
acquisitie van Cafetaria de Fest op de membercard, zal er aankomend jaar ook op andere               
gebieden worden gekeken naar wat in de smaak valt bij de ismi. Zodoende is er reeds een                 
overeenkomst getroffen met Café TweeKeerBellen, waardoor er twee kortingsacties van          
TweeKeerBellen zullen verschijnen op de membercard.  
 
Verder zal er ook aandacht worden besteed aan het promoten van de membercard. Dit zal               
waarschijnlijk door middel van posters op de ismuskamer en Facebook worden gedaan.            
Overigens zullen de oude membercards vervangen moeten worden. Er zullen nieuwe           
membercards moeten worden gedrukt, aangezien de oude al langer dan een jaar in             
circulatie zijn en deze voorraad ook op raakt.  
 
Vrienden van ismus 
Het bestuur zal Vrienden van ismus doorzetten als mogelijkheid voor mensen om betrokken             
te zijn bij ismus, ook al zijn zij geen student meer. Vrienden van ismus zullen wederom voor                 
een minimumbedrag van €10,- de ismail doorgestuurd krijgen en recht hebben op het             
ontvangen van de Heraut. 
 
Hoewel Vrienden van ismus met name in het leven is geroepen om alumni een mogelijkheid               
te bieden nog betrokken te blijven bij ismus, kunnen ook andere mensen betrokken worden              
als Vrienden van ismus. In het verleden werd hiermee vooral gedoeld op ouders/verzorgers             
van leden. Echter, het bestuur heeft Vrienden van ismus inmiddels onder de aandacht             
gebracht van de vakgroep van politicologie, en een aantal docenten zijn zodoende ook             
Vriend van ismus geworden.  
 
Verder zal er door de commissaris externe betrekkingen en de secretaris worden gekeken             
naar het structureren van het overzicht van Vrienden van ismus, zodat er een goede              
administratie van Vrienden van ismus kan worden aangelegd.  
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Nawoord 

 
Beste lezer, 

 
In de eerste plaats wil het bestuur u graag bedanken voor de moeite die u heeft genomen                 
om het gehele beleidsplan te lezen. ismus bestaat door en voor de leden, en daarom is een                 
sterke betrokkenheid van de leden bij het beleid van het bestuur van vitaal belang. Het               
bestuur hoopt eenieder volledig overtuigd te hebben met de plannen die in dit beleidsplan              
uiteengezet zijn. Het bestuur kijkt uit naar de algemene ledenvergadering waarop het beleid             
zal worden gepresenteerd; deze biedt de leden namelijk de mogelijkheid om eventuele            
onduidelijkheden en/of verschillen van mening uit te spreken, opdat het gevoerde beleid het             
belang van alle ismi dient.  
 
Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus,  
  
Ferdinand Schotman Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel Penningmeester 
Famke Veenstra Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur Commissaris externe betrekkingen 
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